

MEMORANDUM

date: **2019-03-15**

à : **A tous les clients**
to: **All Clients**

de: **Annie Fortin**
from: **Chef de service microbiologie et génétique**

Objet : **Transfer de l'analyse pour Epstein Barr Virus sur plateforme automatisée Architect 1000**
subject: **Transfert of Epstein Barr Virus serology test to an Automated platform Architect 1000**

Veillez noter qu'à compter du 18 mars 2019, le laboratoire de microbiologie cessera d'offrir l'analyse pour le virus Epstein Barr (EBV) (VCA) IgG par immunofluorescence (code 40666) et l'analyse virus Epstein Barr (EBV) (EBNA) IgG par immunofluorescence (Code MSSS 40663).

Ces analyses seront remplacées par des analyses ELISA. L'analyse sera offerte sur la plateforme Architect 1000 au laboratoire centrale au 4e étage du site Glen.

Pour l'enregistrement de l'analyse est disponible dans Oacis et Cerner sous la procédure « *EBV serology* » et elle inclut les trois (3) tests suivants :

EBV VCA IgG (code MSSS 40665)
EBV VCA IgM (code MSSS 40667)
EBV EBNA IgG (code MSSS 40662)

Pour les clients internes au site Glen seulement : Envoyer les échantillons via le PTS 90

Please note that as of March 18, 2019, the microbiology laboratory will no longer offer the Epstein Barr Virus (EBV) (VCA) IgG Immunofluorescence Analysis (code 40666) and the Epstein Barr Virus (EBV) (EBNA) IgG Immunofluorescence Analysis (MSSS code 40663).

These analyses will be replaced by ELISA analyses. The analysis will be offered on the Architect 1000 platform at the central laboratory on the 4th floor of Glen site.

For registration the analysis is available in Oacis and Cerner under the procedure "EBV serology" and includes the following Three (3) tests:

EBV VCA IgG (code MSSS 40665)
EBV VCA IgM (code MSSS 40667)
EBV EBNA IgG (code MSSS 40662)

For Glen site only: please send samples via PTS 90
